The Group is recognized by multiple major sustainability indices 集团广受多项主要的可持续发展指数认证

The Group is honoured to achieve once again the highest AAA rating in the current 2023/24 assessment of the Hang Seng Corporate Sustainability Index Series, conducted by the HKQAA. The Group has received this ranking since 2020. The Group was also ranked second in overall ESG performance among about 1,800 assessed eligible stocks and attained the highest score in the "Environmental" aspect among 74 assessed stocks in the "Properties & Construction" industry in Hong Kong.

The Group also remains a constituent stock in the Hang Seng Corporate Sustainability Index, the Hang Seng (Mainland and HK) Corporate Sustainability Index, the Hang Seng Corporate Sustainability Benchmark Index and the Hang Seng ESG 50 Index. Continuing its streak of ESG performance recognition, the Group attained leading rankings in the CUHK Business Sustainability Indexes. The Group attained the Exemplar level, which is the highest rating level, and was ranked at the top in the "Properties & Construction" industry in the Global BSI (Asia Pacific) Index and the Business Sustainability Index of Greater China (GCBSI), the Greater Bay Area (GBABSI) and Hong Kong (HKBSI).

自2020年起,集团一直于由香港品质保证局评审的"恒生可持续发展企业指数" 中获评AAA最高评级,并于2023/24年度继续荣获殊荣。同时集团整体的ESG 表现优秀,成功于约1,800支合资格股份中名列第二,其中更在环境方面于74 支香港地产建筑业股份中获得最高分数。

同时,集团亦继续获纳入"恒生可持续发展企业指数"、"恒生内地及香港可持续 发展企业指数"、"恒生可持续发展企业基准指数"及"恒生ESG 50指数"。凭借 杰出的ESG表现,集团在香港中文大学企业可持续发展指数中名列前茅,并在 "全球企业可持续发展指数(亚太区)"、"大中华企业可持续发展指数"、"大湾区 企业可持续发展指数"及"香港企业可持续发展指数"的地产建筑业界别中勇夺 最高评级。



The Group attains significant achievements for its commitment to promoting sustainable development 集团致力推动可持续发展,成绩令人鼓舞

SHKP Volunteer Team partners with diverse social welfare organizations to support deprived communities

集团义工队与各社福机构合作 积极关怀弱势社群

The Group is dedicated to uniting all parties to provide appropriate assistance to individuals in need, aiming to address not only the practical challenges they face, but also their emotional well-being.

This year, the SHKP Volunteer Team partnered with The Neighbourhood Advice-Action Council to organize a one-year Elderly Home Safety and Environment Improvement Project. In recent months, the dedicated volunteers completed home-improvement projects for 60 elderly households in the Tuen Mun District. The volunteers utilized their expertise to provide small-scale home repair services and sponsored pest control and lice eradication for elderly households facing hygiene issues. The programme will soon expand its reach to Wong Tai Sin District, extending its services to other older individuals in need.

The SHKP volunteer team also engaged in the Stargaze Camp for All and the Blind, coorganized by the Hong Kong Network for the Promotion of Inclusive Society, as well as designing and managing the Low-carbon Living Earth Loving Game booth to promote green living, and the booth is highly popular. They also helped people with disabilities fully enjoy the event, thus exemplifying the virtues of inclusivity and mutual respect via the beauty of the wonders of nature.

集团致力结合不同力量,为社会上有需要人士提供适切的帮助,期望不仅能解决 他们生活上的问题,也可以提供精神上的支援。



The SHKP Volunteer team utilizes their expertise to provide basic home-repair services for elderly households 集团义工队运用自身专长,为长者家庭提供基本家居维修服务

集团义工队今年与"邻舍辅导会"合作,展开为期一年的 "老友,安居"家居改善计划。近月义工队便为屯门区60 户长者家庭,完成家居改善工程。义工们发挥专长,为 他们提供小型家居维修服务,更资助面临卫生问题的长 者家庭进行除虫灭虱工作。后期有关计划会推展到黄大 仙区,服务有需要的长者。

此外,义工队也参与了日前由香港伤健共融网络协办的 "盲人观星伤健营",集团义工设计及营运"低碳生活爱 地球"游戏摊位,推动环保生活,大受欢迎,更协助伤 残人士参与活动,一同感受星空及大自然的美妙,实践 伤健共融和互相尊重的理念。 21